

## **Referat styremøte AIL 05.06.12**

**Til stede:** Arne, Gina, Heidi, Bjørg, Ellen, Finn Roger, Lars Harald, Ingrid

**Forfall:** Mariann Lähne, Arve Kristensen, Ola Haug, Gro Tislevold

### **Sak 1. Økonomisk situasjon så langt i år**

Regnskapsfører har ikke hatt tilgang til medlemskontoen til idrettslaget, derfor er ikke dette tatt med hittil i år. Ligger noe under på medlemsmasse. Innspill på møtet om at det er vanskelig å vite hvor mye man skal

betale for medlemsskap og til hvilken konto - hvem skal ha hvor mye for medlemsskapet? Innspill om at dette bør komme tydelig frem på hjemmesiden, med kontonummer og hvor mye som skal betales inn. Hvordan er fordelingen på dette - hvor mye går til underlaget og hvor mye går til hovedlaget? Dersom barnet skal være forsikret under aktivitet må navnet stå i medlemsregisteret. Leieinntekter er 34% av fjordårets, mulig det blir leid mere ut på høsthalvåret.

Godt med inntekter på basaren - Bra!

**Utgifter:** har 30 000 på budsjettet, det som overstiger dette sendes til fotballgruppa. Hovedlaget var ikke orientert om at fotballgruppa leide drivhus med kunstgress, og synes det er urimelig at hovedlaget skal dekke for dette.

Lys og varme - utgifter har gått ned, mulig dette er pga varmepumpa.

### **Sak 2: Plassering av utegrillen**

### **Sak 3: Tilbygget**

Laget har nå en kapitalkonto på 170 000 kr. dette har minket fra 500 - 600 000 kroner, fordi utgiftene til tilbygget tas fra denne kontoen. Det vil komme tippemidler (380 000 kr), når regnskapet for tilbygget er gjort opp, samt fra brannkassa. I august vil vi søke om momsrefusjon, både for tilbygget og til drift. Vi vet aldri hvor mye vi får, fordi denne sekken med penger fra regjeringen fordeles på de som søker. Derfor vil det komme et etterslep på inntekter. Er tappet ned nå, men det kommer inn igjen sent på høsten.

### **Innvielsesfesten september/oktober**

Ønsker en komite til å jobbe med denne. Trenger underholdning, og da må man være tidlig ute for å få tak i det. Ønske om en stor fest, for alle som har vært med på dugnaden, alle tillitsvalgte og lagledere - egen innbydelse til de, slik at alle som jobber med idretten blir satt pris på. Nå er det en gruppe på 3-4 personer som hver onsdag jobber med tilbygget, når det ble murt opp var det en gjeng på 10 personer. Forslag på en fredag. Lokale musikanter? Sponsorer må inviteres. Påmelding og maks antall. Gina kan ta ansvar fra maten. Ingrid melder seg også. Åsne er også med. Festkomiteen er spikret. Viktig å være tidlig ute med invitasjon, denne må ut rett etter sommerferien. Forslag etter høstferien. Ukulele - klubben (Britt Annes)? Noe egenbetaling.

### **Sak 4: Ansvarlig for politiattester for treningsledere**

Alle treningsleder skal levere politiattest, og må få beskjed om at de må levere dette til lederen i laget. Idrettslaget må ha gode rutiner på å etterspørre dette, slik at alle har levert det til enhver tid. Dette er viktig! Arne er ansvarlig for politiattester og fører oppdatert liste over de som har levert inn politiattest. Lederne i den enkelte undergruppe har ansvar for å passe på dette.

### **Sak 5: Informasjon fra Idrettsrådet**

Søke om LAN-midler (lokale aktivitetsmidler), får rundt 20 000 kr. Dette går til hall-leie. Det er hard kamp om disse midlene, og man får utifra antall medlemmer. I søknaden skrives det noe om alle aktivitene i laget.

Stokke-idrettens hederspris: Forslag på verdig mottaker? Sporstlige prestasjoner eller leder over lengre tid - kriterier. Arne har vært med siden 1968 frem til nå, som utøver, trener og leder i de ulike undergruppene. Styret sender forslag om Arne som mottaker av stokkeidrettens hederspris.

### **Sak 6: Sponsorstøtte av Andebu Sparebank**

Vi må bruke pappkrus og servietter med deres emblem.

**Sak 7: Førstehjelpskurs 29. august.**

Få dette med på internettsiden også. Alle treningslederne skal delta på dette.

**Sak 8: A-visa**

- takke de som ga basar-gevinster.
- komme ut i løpet av august.
- Hvor mye koster det å trykke en ordentlig avis? Før Arne tok over, var det ingen som ville ta denne jobben og avisa lå nede. Arne tok derfor denne jobben og startet den opp igjen. Før kom den ut to ganger i året, nå kommer den ut fire.
- Gina og Åsne jobber videre med å evt. få til en annen og større avisutgivelse.

**Sak 9: Neste møte 21. august.**

**Sak 10: Internkontroll**

Alle bedrifter er pliktet til å ha internkontroll. Når man har dette oppdatert og i orden, så går alt av seg selv. Idrettslaget må også ha dette; en egen mappe som heter internkontroll for; huset, bakken, banene, løypa. Hva må gjøres, hva bør gjøres - når utføres det, når ble det utført. Gjennomgang av postene en gang å året, til bestemte tider. Gode rutiner på dette er viktig å ha. I denne permen bør også politiattester oppbevares. Viktig for idrettslaget å ha flere gode rutiner som fungerer, og som er lett å overta for nye styrer. Arne lager noen mapper til neste gang, slik at styret kan se på det - og sette i gang med etterhvert. Bør ligge originalt på hjemmesiden. Instrukser bør også være en del av dette.

**Innkomne saker:**

- Forsikring:
- Hvorfor selger ikke A-laget julekallendere? Urettferdig! Det må alle andre gjøre.
- Hvorfor er fotballbanen stengt ofte? Står skilt på banen ofte! Dette kan vel ikke stemme? Dette må ha vært en feil, den skal ha vært åpen fra 1. mai. Fra kampene begynner i sesongen, er alle banene åpne. Det er ikke en tilfeldig trener som bestemmer dette, det skal skje i samarbeid med Arne.
- Aktivitet for Arnadal-klubben: lage en nettavis/nettmagasin? Blir oppdatert underveis, endres underveis. Få ungene med på dette, i klubben. Få hjelp av noen som kan veilede og drive det fremover. Må være login. En aktivitet som alltid er tilgjengelig når klubben er åpen. En nettavis trenger å fylle mange ulike funksjoner, som noen vil være interessert i. God ide! Lars Harald jobber videre, samarbeid med Ellen. En del av Arnadalil.no. Dersom det blir stor aktivitet, er det mulig det skal være en egen side. En slik sak kan også skape mer trafikk til hjemmesiden til arnadal il.
- Arnadal-klubben er i gang igjen etter ferien! Ellen og Lars Harald ønsker seg flere ivrige foreldre som kan bidra. Informasjonsslipp om det må komme ut før sommeren. Søke om støtte fra Stokke kommune og Lions Stokke. Kan noen møtes om ikke så lenge? Jobbe videre med dette torsdag 14. juni kl. 19.00 i aktivitetsrommet i kjelleren på idrettshuset- åpent å komme for de som har lyst til å bidra til Arnadal-klubben - legge en plan for fremtiden.
- Asfaltering av plassen fremfor idrettslaget med rullestolrampe. Arne har sendt ut mange sponsorbrev til bedrifter i lokalmiljøet. Ønske om midler til asfalt slik at det skal lette fremkommeligheten for alle. Pristilbud på 19 500 kr. I dette brevet er det også informert om nybygget og det fine anlegget som etterhvert har blitt. Arne kontakter firma og setter igang jobben, den kan ikke utsettes.
- Vannledning til ballbingen. Arne sjekker med kulturkontoret om det kommer penger fra de til dette, av tippemidler, før jobben igangsettes. Tislevold skal gjøre jobben med å legge ned vannledningen. Når arbeidet er gjort, finner vi noen som tar ansvar for oppfølging og jobben med å lage is i ballbingen på vinteren.